
Emne: Budsjett 2024 
Til: Postmottak Hareid <postmottak@hareid.kommune.no> 
Sendt: 29.11.2023 08.59.00 
Fra: Håkon Røyset <haakroey@online.no> 
Forstår at det er snakk om å øke eigedomsskatten for neste år. 
Jeg er ingen tilhenger av denne skatten men den er nok kommet for å bli. 
Da er det vel snart på tide at alle bidrar her. 
Det er fortsatt eiendommer (privathus) som ikke er tatt med og dermed ikke betaler denne skatten. 
Jeg kjenner til en huseier som selv etter gjentatte påminnelser til kommunen fortsatt ikke betaler 
eigedomsskatt. 

mvh. Håkon Røyset 


